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Zápisnica 
 

zo zasadnutia komisie finančnej 

Mestského zastupiteľstva 

 

zo dňa 20.06.2023 v malej zasadačke Mestského úradu v Rajeckých Tepliciach 

 

                                    Meno a priezvisko                        Podpis                                                         

 

Prítomní:                   Ing. Daniel Lamoš                         ..........................v.r........................... 

                                    Stanislav Majerčík                        ..........................v.r............................ 

                                    Maroš Baránek                              .........................v.r...........................                                    

                                    Ing. Miroslav Mihál                      .........................v.r...............................                                                                                                                                           

 

 

 

Ďalej prítomní           Ing. Zuzana Žideková - zapisovateľ    .............v.r................................   

                                    Ing. Ambróz Hájnik, PhD        ......................v.r................................ 

                                    Anna Knapcová                    ......................v.r................................ 

                                    Zuzana Kasmanová                  ......................v.r................................ 

                                    Mgr. Anna Ciriaková, PhD       .......................v.r................................ 

        Mgr. Monika Leváková            .......................v.r................................ 

 

Neprítomný               Ing. Pavol Bielik  

                                     

Program: 

1. Návrh záverečného účtu Mesta Rajecké Teplice a rozpočtového hospodárenia za 

rok 2022 a Hodnotiaca správa k programovému rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

za rok 2022 

2. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice k návrhu 

Záverečného účtu Mesta Rajecké Teplice za rok 2022 

3. Návrh na použitie rezervného fondu - Zmena programového rozpočtu Mesta 

Rajecké Teplice na rok 2023 

4. Rozpočtové opatrenia programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2023 

5. Nájomné zmluvy počas Letných slávností 

6. Školné počas letných prázdnin v materskej škole 

7. Uzavretie zmluvy - Balíkomat GLS 

8. Zriadenie vecného bremena – ATP stavby 

9. VZN Mesta Rajecké Teplice č. 5/2023 o poskytovaní sociálnych služieb v 

Zariadení pre seniorov Harmónia. 

10. Návrh možností riešenia vývozu zmesového komunálneho odpadu od roku 2024 

11. Rôzne 

a. Protokol o výsledku kontroly „Rozhodnutia obcí a miest v elektronickej 

podobe KA-002/2023/1140 

b. Žiadosti o zabezpečenie   poskytovania soc. služby u neverejného 

poskytovateľa s finančnou podporou mesta 

 

Rokovanie: 

Začiatok rokovania: 17:00 hod. 

Komisia sa zišla na svoje pravidelné rokovanie dňa 20.06.2023 z dôvodu prípravy podkladov 

na konanie riadneho zasadnutia MsZ dňa 29.06.2023.  Rokovanie viedol Ing. Daniel Lamoš– 

predseda komisie. 
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Otvorenie zasadnutia 

Predseda komisie privítal členov komisie. Z piatich členov komisie boli prítomní 4 členovia, 

chýbal pán Bielik. Predseda konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Za overovateľa 

zápisnice ustanovil pána Stanislava Majerčíka.  

 

Bod č. 1 - Návrh záverečného účtu Mesta Rajecké Teplice a rozpočtového hospodárenia 

za rok 2022 a Hodnotiaca správa k programovému rozpočtu Mesta Rajecké Teplice za 

rok 2022 

 

Záverečný účet mesta Rajecké Teplice za rok 2022 je spracovaný v súlade so zákonom č. 

583/2004 Z. z. Na základe vykonanej kontroly účtovných súvzťažností, má mesto Rajecké 

Teplice k 31.12.2022 voľných disponibilných finančných prostriedkov na účtoch v banke a v 

pokladnici mesta v celkovej výške 290 633,46 €.  Z týchto finančných prostriedkov môže 

Mesto tvoriť rezervný fond.  

Komisia sa oboznámila s predloženými materiálmi a prebehla diskusia. Pani Kasmanová 

informovala o vypracovaní účtovnej závierky a daňového priznania do konca marca 2023. 

Ďalej informovala, že vzhľadom ku personálnym zmenám, ktoré nastali na finančnom 

oddelení v roku 2022 a 2023, bude audit  spracovaný až počas letných prázdnin.  

 

Hlasovanie  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ zobrať na vedomie 

návrh záverečného účtu a hodnotiacu správu  

 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

  

 

 

Bod č. 2 - Odborné stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice k návrhu 

Záverečného účtu Mesta Rajecké Teplice za rok 2022 

 

Komisia sa oboznámila s odborným stanoviskom hlavného kontrolóra, ktorý schvaľuje 

celoročné hospodárenie mesta za rok 2022 bez výhrad.  Prebehla diskusia. 

Hlasovanie  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča zobrať na vedomie 

navrhované uznesenie 

 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

  

 

 

Bod č. 3 – Návrh na použitie rezervného fondu - Zmena programového rozpočtu Mesta 

Rajecké Teplice na rok 2023 

 

Primátor mesta navrhuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného 

fondu rozpočtovým opatrením č.21RF/2023 nasledovne: 

1. Tvorba rezervného fondu vo výške 290 633,46 €. 

2. Použitie rezervného fondu: 

a) Vybudovanie 3 stojísk na zber KO a uzamykateľné kontajnery pre bytové domy 

vo výške 30 000,- € 

b) Projektová dokumentácia, rekonštrukcia MŠ Poluvsie vo výške 23 000,00 €   
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c) Projektová dokumentácia, úprava Lipovej aleje 7 000,00 €   

d) Výmenu kotla v budove ZŠ vo výške 30 000,00 € 

e) ZPS Harmónia (Zariadenie pre seniorov) realizácia stavebných prác vo výške 

140 000,00 €   

f) Doplnenie kamerového systému mesta vo výške 10 000,00 €   

 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. Prebehla diskusia – primátor mesta 

informoval, že kamery plánuje mesto inštalovať do areálu ZŠ, ku kúpalisku Laura, na ihrisko 

pri KD Poluvsie a za zdravotné stredisko. Pán Mihál dal návrh na doplnenie zvyšných 

finančných prostriedkov z rezervného fondu na ZPS Harmónia vo výške 190 633,46 .   

 

Hlasovanie  Za  Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ zobrať na vedomie 

tvorbu rezervného fondu a schváliť použitie   

rezervného fondu, v zmysle návrhu komisie, 

zmenou programového rozpočtu mesta. 

Maroš Baránek 

 

 Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

 

 

 

Bod č. 4 – Rozpočtové opatrenie z roku 2022 

 

Rozpočet mesta Rajecké Teplice sa napĺňa priebežne počas roka. Niektoré položky neboli 

rozpočtované, z tohto dôvodu bolo nutné ich do rozpočtu doplniť. Pri niektorých položkách 

bolo čerpanie prečerpané, alebo nedočerpané. Aby nedošlo k prekročeniu plnenia nad 100,0 

%, priebežne upravujeme rozpočet podľa skutočnosti. V zmysle zásad hospodárenia 

s finančnými prostriedkami mesta Rajecké Teplice, § 22 je primátor oprávnený schváliť 

rozpočtové opatrenie- rozpočtový presun v rámci schváleného rozpočtu mesta do výšky 5 

000€ a v rámci jednej položky, pričom celková výška schválených príjmov a výdavok musí 

zostať nezmenená. Z tohto dôvodu sú jednotlivé položky sú rozdelené do viacerých opatrení, 

tak aby opatrenia pokryli skutočné čerpanie danej položky. V roku 2023 bolo vykonaných 20 

rozpočtových opatrení (RO), z toho 2 boli predložené MZ 13.4.2023. Aktuálne predkladáme 

a 18 RO, z toho 15 RO bola zmena v rozpočtových položkách, ktorá bola vykonaná v zmysle 

zásad hospodárenia primátorom mesta. RO č. 13, 18 a 20 boli do rozpočtu mesta zapojené 

príjmy zo ŠR – dotácia na energie, NFP na Harmóniu, na stabilizačný príspevok pre 

opatrovateľky, na stravovanie žiakov ZŠ a MŠ a ubytovanie odídencov z Ukrajiny. 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. Prebehla diskusia ku príprave 

a predkladaniu materiálov ku rozpočtovým opatreniam. Pán Lamoš navrhol, aby rozpočtové 

opatrenia boli schvaľované ako jedna zmena rozpočtu za predkladané obdobie.  

 

Hlasovanie: 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ zobrať 

rozpočtové opatrenia č. 2-20 na 

vedomie 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

  

 

Bod č. 5 – Nájomné zmluvy počas Letných slávností 

 

V súlade s platným VZN Trhový poriadok by bol príjem za občerstvovaciu a pohostinskú 

činnosť počas 3 dní konania Letných slávností cca 480,00 eur. Vzhľadom na typ podujatia je 
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zárobok predajcov niekoľkonásobne vyšší ako v bežné dni. Preto mesto navrhuje uzavrieť 

s predajcami zmluvy o nájme pozemku s podmienkami a pravidlami, ktoré sú zakotvené 

v zmluvách – viď prílohy. Mesto získa cca 1500,- EUR nad rámec platného VZN. 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom a prebehla diskusia. 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ schváliť nájomné 

zmluvy na občerstvovaciu a pohostinskú 

činnosť 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

 

  

 

Bod č. 6 - Školné počas letných prázdnin v materskej škole 

 

MŠ navrhuje zvýšenie poplatku zo súčasnej sumy denného poplatku 1,60 eur na 4,00 eur 

z dôvodu zvýšenia prevádzkových nákladov. Denný poplatok 1,60 eur bol schválený ešte 

v roku 2013, Uznesením č. 53/2013 dňa 13.06.2013. 

Sumy v okolitých materských školách sa hýbu v cenových reláciách 40,50,60 eur/mesiac, 

príp. 15 eur /týždeň (t.j., v závislosti od počtu tried, detí a individuálnych potrieb 

zriaďovateľov). Ak MZ schváli navrhovaný poplatok vo výške 4,00 eur/deň, bude mesačný 

poplatok v roku 2023 za pobyt v MŠ v mesiaci júl vo výške 76,00 eur/dieťa. 

 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. Prebehla diskusia o výške poplatku. 

Stanovisko mesta je zvážiť zníženie navrhovaného príspevku. Členovia komisie súhlasili 

s návrhom p. riaditeľky. 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ schváliť školné 

v MŠ počas letných prázdnin vo výške 

4,00 eur/deň. 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

 

  

 

Bod č. 7 – Uzavretie zmluvy - Balíkomat GLS 

 

Umiestnenie balíkomatu na území Mesta Rajecké Teplice (k už existujúcemu obdobnému 

zariadeniu spoločnosti Packeta, ktoré je umiestnené na autobusovej stanici) odporučila 

Komisia stavebná a investičná na zasadnutí dňa 25.01.2023, aj Komisia finančná na zasadnutí 

dňa 28.3.2023. V súlade s tým spol. GLS General Logistics Systems Slovakia s.r.o. poslala 

mestu návrh nájomnej zmluvy na umiestnenie balíkomatu a rozmermi pôdorysu 1,58 x 0,7m 

pri výške 2,3 m. Je napájaný integrovanou batériou s výdržou štyri roky, takže zvolené miesto 

nemusí byť pripojené na elektrickú sieť.  

Mesto Rajecké Teplice má v súčasnosti na svojom území 2 balíkomaty (Packeta - na 

autobusovej stanici a Alza za lekárňou). S oboma je uzavretá nájomná zmluva. Spol. Packeta 

platí úhradu 1,00 eur/rok a spol. Alza – mesačný nájom 50,00 eur + 20,00 eur paušál za 

elektrickú energiu.  

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. Prebehla diskusia ku aktuálnym zmenám, 

ktoré má mesto uzavreté. Členovia navrhujú zaviesť rovnaké poplatky pre všetkých. Navrhujú 

mesačný poplatok spoločnosti GLS vo výške 50,00 eur. Komisia odporúča mestu osloviť 

spoločnosť Packeta, ktorá má umiestnený balíkomat na autobusovej stanici od roku 2021 vo 

veci zvýšenia nájmu. 
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Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ súhlasiť 

s umiestnením balíkomatu spoločnosti GLS 

a navrhuje mesačný nájom vo výške 50,00 

eur. 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

 

  

 

Bod č. 8 – Zriadenie vecného bremena – ATP stavby 

 

Na mestský úrad bola doručená žiadosť dňa 24.05.2023 o schválenie Zmluvy o zriadení práva 

vecného bremena od spoločnosti ATP Stavby, ktorá realizuje výstavbu na pozemkoch pri 

kostole v Rajeckých Tepliciach v blízkosti Lipovej aleje. Vecné bremeno je žiadané na 

uloženie inžinierskych sietí a ku nim prislúchajúcim ochranným pásmam na parcele E-KN 

2335 a C-KN 535. Komisia Stavebná a investičná, na svojom zasadnutí 6.6.2023 odporučila 

uzavrieť zmluvu o vecnom bremene. Obsah zmluvy odporúčala konzultovať s právnikom 

mesta. 

Finančná komisia sa oboznámila s predloženým materiálom. Prednostka informovala 

o stanovisku právnika, ktorý informoval o 3 možnostiach: zriadenie vecného bremena 

jednorazovou odplatou určenou znaleckým posudkom vypracovaným investorom po realizácii 

sietí, určiť jednorazovú odplatu dohodou, alebo zriadiť vecné bremeno bezodplatne. Členovia 

sa rozhodli pre zriadenie odplatného vecného bremena určeného znaleckým posudkom. V tom 

zmysle informovať investora a následne pripraviť uznesenie pre MZ.    

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ schváliť predloženú 

zmluvu s doplnením zriadenia vecného 

bremena odplatne na základe znaleckého 

posudku  

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

 

  

 

 

Bod č. 9 – VZN Mesta Rajecké Teplice č. 5/2023 o poskytovaní sociálnych služieb v 

Zariadení pre seniorov Harmónia 

 

Prednostka informovala o dopracovaní textovej časti VZN a odsúhlasení znenia Komisiou 

sociálnych vecí a bezpečnosti. Vzhľadom na aktuálny stav stavebných prác nie je isté, že 

kolaudácia prebehne do konca augusta 2023. Tiež informovala, že členovia sociálnej komisie 

odporučili mesačnú platbu pre klientov ZPS Harmónia vo výške 900,00 eur. V zmysle toho 

bola predložená aj príloha č. 1 ku VZN s vyčíslenými nákladmi na úhradu odborných, 

obslužných a ďalších činností. Pani Leváková informovala o systéme umiestňovania klientov 

a výške platieb v iných zariadeniach. Členovia finančnej komisie diskutovali o mesačnej 

platbe klientov a najmä o doplatku mesta pre vlastných občanov. Padol návrh vytvoriť 

nadáciu, ktorá by prispievala občanom mesta RT, príp. alternatíva platiť mesačný poplatok vo 

výške EON, a po pridelení príspevku z MSVaR SR by o tento príspevok bola výška EON 

znížená. 

 

 

 



6 
 

 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia sa zdržala hlasovania 

o predloženom uznesení. 

  Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

 

 

Bod č. 10 – Návrh možností riešenia vývozu zmesového komunálneho odpadu od roku 

2024 

 

V súlade s platnou legislatívou SR a stúpajúcimi nákladmi za uloženie odpadu je potrebné 

riešiť zber a vývoz komunálnych odpadov v meste. Z toho dôvodu sme pripravili návrh 

riešenia v roku 2024, ktoré spočíva v presnejšom evidovaní vývozu komunálnych odpadov od 

r. 2024. K tomu je potrebné doplniť kontajnery na kuchynský odpad pre bytové domy 

a domácnosti, zabezpečiť uzamykateľné kontajnery pre bytový dom za ZS, lesná bytovka 

a bytový dom Hestia, prípadne chatári, vybudovať 3 uzamykateľné stojiská pre bytové domy 

a zakúpiť evidenčný systém zberu (čipy). Tieto opatrenia umožnia mestu inventarizáciu 

nádob, prehľad skutočne vyvážaných nádob (dáta v reálnom čase), nastavenie 

spravodlivejších poplatkov za odpady, adresnú evidenciu odpadu, transparentnosť pre 

občanov, identifikáciu neplatičov a v konečnom dôsledku motiváciu k nižšej produkcii 

odpadov. Navrhované riešenie zberu odpadov v roku 2024 bude z časti hradené z poplatku 

občanov a z rozpočtu mesta, kde požadujeme navýšenie rozpočtu na kapitálové výdavky – 

výstavbu 3 uzamknutých stojísk vo výške 30 tis. Eur.  

Pani Ciriaková predstavila komisii predložený materiál a odpovedala na otázky členov 

komisie a hlavného kontrolóra.  

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ súhlasiť 

s predloženým návrhom riešenia vývozu 

ZKO v roku 2024 a odsúhlasiť navrhovanú 

výšku finančných prostriedkov na 

vybudovanie 3 stojísk na zber KO 

a uzamykateľné kontajnery pre bytové domy  

 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

 

  

 

 

Bod č. 11 – Rôzne 

a. Protokol o výsledku kontroly „Rozhodnutia obcí a miest v elektronickej 

podobe KA-002/2023/1140 

 

V období od 9.2.2023 do 19.5.2023 prebiehala kontrola, ktorej účelom bolo preveriť, či obce 

a mestá spravujú elektronické úradné dokumenty v súlade so všeobecne záväznými právnymi 

predpismi. V našom meste kontrola pokrývala agendu daní a poplatkov, stavebnú agendu a 

agendu životného prostredia. Hlavným zistením bolo, že mesto doručovalo väčšinu 

rozhodnutí listinne a nie elektronicky. Výhodou toho však bolo šetrenie finančných 

prostriedkov, čo predstavuje cca 1/3 úspory verejných financií súvisiacich s tlačou 

dokumentov. Kontrolné zistenia sú v predloženom protokole, ktorý je potrebné zobrať na 

vedomie. 
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Prednostka oboznámila členov komisie s predloženým materiálom a prebehla diskusia. 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia odporúča MZ zobrať na vedomie 

Protokol o výsledku kontroly Rozhodnutia obcí 

a miest v elektronickej podobe KA-

002/2023/1140  

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

 

  

 

b. Žiadosti o zabezpečenie   poskytovania soc. služby u neverejného 

poskytovateľa s finančnou podporou mesta 

 

Traja občania mesta RT, ktorí sú umiestnení u neverejných poskytovateľov sociálnej služby, 

podali písomnú žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku poskytovanej 

sociálnej služby občanom nášho mesta.  

Finančný príspevok na prevádzku, ktorú požadujú žiadatelia je vo výške: 275,00 eur 

Finančný príspevok na prevádzku, ktorú by malo žiadateľom poskytnúť mesto, v súlade so 

zákonom č. 448/2008, na základe písomnej zmluvy je vo výške:  791,00 eur  

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom a prebehla diskusia. Nakoľko mesto nemá 

v rozpočte vyčlenené finančné prostriedky,  členovia nezaujali konkrétne stanovisko ku 

predloženému materiálu. 

 

Hlasovanie  Za Proti Zdržal sa 

Komisia sa zdržala hlasovania 

o predloženom uznesení. 

  Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Miroslav Mihál 

Stanislav Majerčík 

Maroš Baránek 

 

 

Rokovanie ukončené: 19:58  hod. 

 

 

V Rajeckých Tepliciach 20.06.2023 

 

Zapísal: Ing. Zuzana Žideková 

 

                                                                                   .................................................................... 

Predseda komisie, Ing. Daniel Lamoš  

 

 

 

.................................................................... 

Overovateľ zápisnice, Stanislav Majerčík 


